
Protokół Nr LII.2023

z LII Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim

z dnia 29 listopada 2023 r.

                                                                                              
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.
                                                                                                                                  

LII  Sesja  Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim  rozpoczęła się  o godzinie  918 i  miała
miejsce w sali konferencyjnej w Budynku Kulturalno – Oświatowym w Wielopolu Skrzyńskim.
Obrady  sesji  otworzył  i  prowadził  Pan  Sławomir  Górski –  Przewodniczący  Rady  Gminy
stwierdzając  quorum,  przy  którym  Rada  Gminy  może  obradować  i  podejmować  prawomocne
uchwały. Zgodnie z załączoną listą obecności w sesji uczestniczyli wszyscy radni. Na sesję spóźniła
się radna Pani Zofia Bieszczad, która również w trakcie opuściła sesję razem z Panem Krzysztofem
Majchrowiczem, Panią Marią Żywot, a kolejno Panią Beatą Wiśniewską. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Pan  Sławomir  Górski  powitał zaproszonych  gości
i radnych. W obradach wzięli udział:

―  Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta – Sekretarz Gminy Wielopole Skrzyńskie; 
―  Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Maria Urzędowska – radca prawny Urzędu Gminy w Wielopolu Skrzyńskim;
―  dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Wielopole Skrzyńskie;
―  Pani Sławomira Marciniec – sołtys sołectwa Broniszów.
   

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o transmisji i utrwalaniu obrad
Sesji Rady Gminy za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, udostępnianiu nagrań z obrad
w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  oraz
w Urzędzie  Gminy  oraz  wyrażeniu  zgody uczestników sesji  na  przetwarzanie  i  upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia o ochronie danych RODO. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

Z  wniosku  Pani  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Wielopolu
Skrzyńskim, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski zaproponował zmianę porządku
obrad  sesji  poprzez  włączenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez
osoby objęte wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028
w  formie  posiłku,  świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  albo  świadczenia
rzeczowego  w postaci  produktów żywnościowych  (pkt  3  ppkt  12).  Pan  Przewodniczący  Rady
Gminy poddał pod głosowanie włączenie do porządku obrad ww. projektu uchwały. 
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Niniejszy projekt uchwały został jednogłośnie włączony do porządku obrad sesji przy:
―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof Majchrowicz,  Janusz Misiora,  Tadeusz Opoń, Rafał Panocha,  Piotr  Siuśko, Krzysztof
Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (1):
Zofia Bieszczad.

Następnie  Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod  głosowanie  włączenie  do
porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji
o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok (pkt 3 ppkt 13).  Dotyczy
realizacji  inwestycji  pn.  „Przebudowa  drogi  gminnej  Broniszów  Dół  Lasek  poprzez  budowę
chodnika,  przejścia  dla  pieszych  oraz  peronu  przystankowego”.  Ww.  projekt  uchwały  został
jednogłośnie włączony do porządku obrad sesji przy:

―  14 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 14 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (14):
Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Krzysztof Majchrowicz,  Janusz Misiora,  Tadeusz Opoń, Rafał Panocha,  Piotr  Siuśko, Krzysztof
Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Nieobecni (1):
Zofia Bieszczad.

Następnie  Pan Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  porządek  obrad  LII Sesji  Rady
Gminy w Wielopolu Skrzyńskim łącznie z wprowadzonymi zmianami:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad i powitanie zaproszonych gości.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

1)  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok

Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.;

2)  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji  o wartości przekraczającej

kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

3)  w sprawie zmiany uchwały Nr LI.390.2023 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia

27  października  2023  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji

o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok;

4)  w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego;
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5)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów;

6)  w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta ogłoszonej przez Prezesa Głównego Urzędu

Statystycznego za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na

rok podatkowy 2024;                                                                 

7)  w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych;

8)  w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

9)  w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na

2024 rok;

10) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  z  operatorem  o  świadczenie  usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej;

11) w sprawie powołania doraźnej komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych

przy zgłaszaniu kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję lat 2024 –

2027;

12) w sprawie zmiany uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniają-

cego  do  korzystania  z  pomocy  społecznej  przez  osoby  objęte  wieloletnim  rządowym

programem  „Posiłek  w  szkole  i  w  domu” na  lata  2024  –  2028  w  formie  posiłku,

świadczenia  pieniężnego  na  zakup  posiłku  lub  żywności  albo  świadczenia  rzeczowego

w postaci produktów żywnościowych;

13) w sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej

kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

4. Informacje  Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie

międzysesyjnym.

5. Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Wnioski i sprawy różne.

8. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

9. Zamknięcie sesji.  

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było.
 
3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał.

Pani Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska  poinformowała,  że  Komisja  Rozwoju  Gminy,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska
analizowała projekty uchwał zawarte w porządku obrad dzisiejszej sesji na posiedzeniach w dniach:
9 i 28 listopada br. Wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie. 

1)  Pan  Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  na  2023  rok
Nr XXXIX.314.2023 z dnia 19 stycznia 2023 r.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 
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Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.400.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

2)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej
kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.401.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

3)  Pan Marek Tęczar  –  Wójt  Gminy  Wielopole  Skrzyńskie  odczytał projekt  uchwały
w sprawie zmiany uchwały Nr LI.390.2023 Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia
27  października  2023  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  w  zakresie  inwestycji
o wartości przekraczającej kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
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przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.402.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

4) Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.403.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

5) Pani Gabriela Walczak – Skarbnik Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Miasto
Rzeszów.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.404.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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6)  Pan Tadeusz  Opoń  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  odczytał projekt  uchwały
w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  ogłoszonej  przez  Prezesa  Głównego
Urzędu Statystycznego za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku
rolnego na rok podatkowy 2024.

Do przedstawionego projektu uchwały głos zabrał  Pan Janusz Kipa – radny z Glinika,
który kierując słowa do twórców niniejszej uchwały mówił, że powinni zdawać sobie sprawę, że
będzie miało to olbrzymi wpływ na budżet gminy. Pokazujemy dobrobyt naszej gminy, chociaż
zdajemy sobie sprawę, że budżet mamy niedoszacowany. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.405.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

7) Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt
uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.406.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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8) Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt
uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Do przedstawionego projektu uchwały głos zabrali:

Pan  Zbigniew  Gąsior  –  radny  z  Brzezin  pytał  o  wyjaśnienie  naliczanych  kar  od
niezakończenia  budowy  w  okresie  4  lat  i  czy  są  od  tego  odstępstwa,  a  także  o  minimalną
powierzchnię naliczanego podatku od powierzchni wód.

Odpowiedzi  udzielił  Pan  Zastępca  Wójta.  Poinformował,  że  stawka  od  powierzchni
gruntów, gdzie nie zakończono budowy dotyczy gruntów przewidzianych w planie rewitalizacji,
którego  na  ten  moment  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  nie  posiada  oraz  gruntów  wskazanych
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu
upłynął okres 4 lat. Nie jest to kara tylko podatek, który nie dotyczy większości mieszkańców, osób,
które korzystają z tej innej formy uzyskania działek budowlanych przez decyzję. Natomiast podatek
od powierzchni gruntów pod wodami na terenie Gminy Wielopole Skrzyńskie nie jest naliczany,
natomiast  stawka  musi  być  w  uchwale  określona.  Rzeki  potoki  nie  spełniają  tych  kryteriów,
natomiast nie mamy na terenie gminy jezior, stawów o powierzchniach istotnych.

Pani  Sławomira  Marciniec  –  sołtys  sołectwa  Broniszów pytała  o  podatek  od  budowli
w wysokości 2%. Pytała czy rolnicy, którzy nie prowadzą już gospodarstw, a posiadają na swoim
terenie  budynki,  takie  jak:  stodoły,  garaże,  stajnie,  które  są  nieużytkowane  będą  obciążani
podatkiem 2% od tych budowli.

Pan Zastępca Wójta odpowiedział, że wprowadzone cztery lata temu ustalenia dotyczące
rolników  pozostają  tożsame.  Rolnik,  który  posiada  budynek  gospodarczy,  który  służy  do
prowadzenia tejże działalności rolniczej nie będzie obciążony podatkiem od tego obiektu, chyba że
ktoś posiada taki budynek i nie jest rolnikiem to wtedy podatek jest pobierany.     

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir Górski poddał pod głosowanie ww. projekt
uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.407.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 
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9) Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi na 2024 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.408.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

10) Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt
uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie
usług  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  o  charakterze  użyteczności
publicznej.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.409.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odniósł się do niniejszej uchwały.
Poinformował,  że  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  złożyła  wniosek  o  dofinansowanie  do  tego
działania, które prowadzi przez cały 2023 r. i kilka miesięcy 2022 r. Wniosek nie został jeszcze
rozstrzygnięty.  Mówił,  że  chcemy  utrzymać  ten  sam poziom kursów na  terenie  gminy  i  poza
terenem naszej  gminy – do Strzyżowa przez Wiśniową 4 kursy dziennie i  do Strzyżowa przez
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Zawadkę Grodzisko 4 kursy dziennie. Koszty po stronie Gminy Wielopole Skrzyńskie są znikome,
bowiem każda gmina płaci za swój teren przez który przejeżdża transport  publiczny, natomiast
Gmina Wielopole Skrzyńskie jest liderem w tym działaniu, z uwagi na to, że był to pomysł Wójta
Gminy  Wielopole  Skrzyńskie.  Pan  Wójt  zwrócił  się  do  radnych  i  mieszkańców  na  zgłaszanie
ewentualnych propozycji rozkładu jazdy w pokoju nr 03 w Referacie Dróg i Transportu.   

11) Pan Tadeusz  Opoń – Wiceprzewodniczący  Rady Gminy odczytał projekt  uchwały
w sprawie powołania doraźnej komisji do dokonania zniszczenia dokumentów złożonych
przy zgłaszaniu kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję lat 2024
– 2027.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.410.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

12) Pani Bożena Rogińska – Olech – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w  Wielopolu  Skrzyńskim  odczytała projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  korzystania
z  pomocy  społecznej  przez  osoby  objęte  wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek
w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na
zakup  posiłku  lub  żywności  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
żywnościowych.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.411.2023 w załączeniu.
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Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

13) Pan  Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie odczytał projekt uchwały
w sprawie  zaciągnięcia zobowiązania w zakresie inwestycji o wartości przekraczającej
kwoty ustalone w budżecie gminy na 2023 rok.

Do przedstawionego projektu uchwały nikt nie zabrał głosu. 

Wobec powyższego, Przewodniczący Rady Gminy – Pan Sławomir  Górski  poddał  pod
głosowanie ww. projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie przy:

―  15 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się” 
przy 15 radnych obecnych podczas głosowania.
Uchwała Nr LII.412.2023 w załączeniu.
Wyniki imienne:
Głosy za (15):
Zofia  Bieszczad,  Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,

Tadeusz  Kopala,  Krzysztof  Majchrowicz,  Janusz  Misiora,  Tadeusz  Opoń,  Rafał  Panocha,  Piotr
Siuśko, Krzysztof Traciak, Beata Wiśniewska, Piotr Zięba, Maria Żywot. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.    

4.  Informacje Wójta Gminy z realizacji zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy
w okresie międzysesyjnym.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił informacje z realizacji
zadań oraz wykonania uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym:
—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  złożyła  wniosek  o dofinansowanie  inwestycji  pn.: „Platforma

e-usług  publicznych  w  Gminie  Wielopole  Skrzyńskie”  w  ramach  konkursu  „Cyfryzacja”
z Programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021 – 2027, który pozytywnie przeszedł
ocenę  formalną  i  został  zakwalifikowany  do  oceny  merytorycznej.  W  ramach  projektu
przewidziano  powstanie  platformy e-usług  publicznych:  e-należności,  e-woda,  e-rada,
e-pracownik.  Planowana  wartość  projektu  wynosi  3.198.000,00  zł,  w  tym  dofinansowanie
w wysokości 2.686.000,00 zł i środki budżetu gminy: 511.000,00 zł.

—  Gmina  Wielopole  Skrzyńskie  pozyskała  dotację w  wysokości  29.700,00  zł  ze  środków
Funduszu Sprawiedliwości na realizację projektu pn.: „Doposażenie OSP w Nawsiu w ubrania
ochronne i sprzęt służący ochronie interesów osób pokrzywdzonych w czasie wypadków oraz
likwidacji  skutków tych zdarzeń”.  Wartość zadania wynosi 30.000,00 zł,  w tym planowany
wkład własny gminy – 300 zł. Termin realizacji zadania – 31 grudnia 2023 r. Taki sam wniosek
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Gmina Wielopole Skrzyńskie złożyła i pozyskała dotację dla OSP Wielopole Skrzyńskie. 
—  W dniu 9 listopada 2023 r. został złożony wniosek do PFRON-u o dofinansowanie w ramach

programu Stabilne zatrudnienie – osoby niepełnosprawne w administracji i służbie publicznej.
Dofinansowanie przeznaczone będzie na wyposażenie stanowiska pracy psychologa w Szkole
Podstawowej  w  Nawsiu  odpowiednio  do  potrzeb  wynikających  z  niepełnosprawności  oraz
charakteru zatrudnienia. Wnioskowane dofinansowanie z PFRON – 33.772,12 zł.

—  Trwają  prace  przy  rozbudowie  placu  zabaw  w  Wielopolu  Skrzyńskim  w  ramach  zadania
„Doposażenie strefy aktywności w miejscowości Wielopole Skrzyńskie poprzez zakup i montaż
urządzeń  zabawowych  oraz  uporządkowanie otaczającej  zieleni”.  Rozbudowa  obejmuje
dostawę wraz z montażem zjeżdżalni terenowej oraz dwóch zestawów zabawowych (tj. mini
linarium i zestawu zabawowego z zjeżdżalniami, systemem drabinek, ścianką wspinaczkową
itp.),  wykonanie  nawierzchni  bezpiecznej,  uporządkowanie  i  zagospodarowanie  terenu
w  formie  nasadzeń  z  roślin  wieloletnich  (na  dolnej  skarpie  placu  zabaw).  Na  realizację
przedsięwzięcia gmina uzyskała dofinansowanie w kwocie prawie 141 tys. zł. Koszt doposaże-
nia strefy aktywności wynosi 210.563,70 zł, natomiast uporządkowania zieleni 23.900,00 zł.
Wykonawcą doposażenia strefy aktywności  jest  firma Dr Spil  Polska Marcin Kozubek,  zaś
uporządkowania otaczającej zieleni Gospodarstwo Ogrodnicze Leszek Kempa.

—  Gmina Wielopole Skrzyńskie realizuje inwestycję pn.: „Termomodernizacja Szkoły Podstawo-
wej  im.  Sybiraków  w  Nawsiu”.  W  ramach  inwestycji wykonano  drenaż,  hydroizolację,
wymieniono stolarkę  okienną i  drzwiową,  instalację  fotowoltaiczną.  Trwają  prace  końcowe
związane z termoizolacją ścian, stropu, modernizacją kotłowni. Planowany termin zakończenia
etapu I: do 3 grudnia 2023 r., natomiast II etapu: do 15 kwietnia 2024 r. Inwestycja finansowana
jest ze środków z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko tzw. POIiŚ w wysokości
2.251.799,20 zł, w tym dofinansowanie 100% kosztów kwalifikowanych, czyli wartość netto
inwestycji  tj.  1.830.731,06  zł.  Dodatkowo  na  realizację  przedmiotowej  inwestycji  Gmina
Wielopole Skrzyńskie pozyskała środki z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji
Strategicznych  (z  tego  źródła  dofinansowane będą  koszty  niekwalifikowane  w  programie
POIiŚ) 1.700.000,00 zł, w tym roboty dodatkowe 1.278.931,86 zł oraz koszty niekwalifikowane
w  Programie Operacyjnym Infrastruktura  i  Środowisko:  421.068,14  zł.  Całkowita  wartość
inwestycji  (kwota podpisanej umowy)  wynosi 3.530.731,06 zł.  Do inwestycji  nie dołożymy
z budżetu ani złotówki, natomiast wykorzystamy środki pozyskane z zewnątrz.  Wykonawcą
inwestycji jest Przedsiębiorstwo Remontowo-Budowlane „Rembud” ze Strzyżowa.

—  Zakończono  modernizację  drogi  gminnej  Nawsie  Ochabówka.  Modernizowany  odcinek
obejmuje  długość  ok.  630  m.  Zakres  wykonanych  prac  to profilowanie  korony  drogi,
wykonanie  rowów  odwadniających,  wykonanie  przepustów  pod  koroną  drogi,  wykonanie
nawierzchni  z  kruszywa  na  odcinku  250  m.  Wszystkie  zaplanowane  na  to  zadanie  środki
zostały wykorzystane.

—  Zakończono modernizację drogi dojazdowej do gruntów rolnych (Winnicy) w miejscowości
Brzeziny.  Pan Wójt  wyjaśnił,  że  pozyskał dodatkowe środki  z Funduszu Ochrony Gruntów
Rolnych  dedykowane  na  poprawę  dojazdu  do  winnic.  Modernizowany  odcinek  obejmuje
długość ok. 176 mb. Koszt inwestycji – 32.405,83 zł. Wykonawcą zadania była firma TRANS-
ZIEM s.c. Ryszard i Jan Cynarscy z Zawadki. Droga została przygotowana pod asfaltowanie.
Pan Wójt poinformował, że przygotowujemy się do przetargu na przebudowę dróg, jak będą
gotowe dokumenty na drogi to zostaną przedyskutowane z radnymi, tak jak obiecał.
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—  Gmina Wielopole Skrzyńskie realizuje zadanie pn. „Przebudowa dróg gminnych i wewnętrz-
nych na terenie wsi Nawsie w gminie Wielopole Skrzyńskie”.W ramach inwestycji realizowana
jest przebudowa  17 dróg gminnych i wewnętrznych  o wartości 2,3 mln zł, z czego 2 mln zł
pochodzi ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład PGR – 98% dofinansowania. Asfaltem
pokryte zostało 7 dróg, natomiast 10 czeka do asfaltowania.  Termin zakończenia inwestycji –
17 grudnia 2023 r.  Wykonane drogi:  Nawsie na Kowala odcinek o długości 400 mb, Nawsie
Ścieżki  k.  Balicki  odcinek o długości ok 220 mb + 80 mb z funduszu sołeckiego,  Nawsie
Folwark  na  Śledzionę  odcinek  o  długości  147  mb,  Nawsie  Zabirów  na  Podleśną  odcinek
o  długości  120  mb,  Nawsie  do  Sypień  odcinek  wydłużony  do  ok.  150  –  170  m,  Nawsie
Wleźniówka odcinek o długości ok. 167 mb, Nawsie Kamieniec k. Pas odcinek o długości ok.
55 mb.

—  Na  ukończeniu  jest  budowa  sieci  i  przyłączy  sieci  kanalizacji  sanitarnej  w  miejscowości
Wielopole Skrzyńskie przysiółek Wytrząska o długości 1314,4 m. Powstała nowa sieć kanaliza-
cji sanitarnej umożliwi podłączenie 12 gospodarstw domowych. Zadanie finansowane  jest ze
środków z tytułu  uzupełnienia  subwencji  ogólnej  z  przeznaczeniem na wsparcie  finansowe
inwestycji w zakresie kanalizacji. Wartość inwestycji  wynosi 324.720,00 zł. Wykonawcą jest
Firma Handlowo – Usługowa Marcin Plezia z Ropczyc.

—  Dobiega  końca  budowa  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  odcinkami  kanalizacji  sanitarnej
w miejscowości Broniszów. Przedmiotowa inwestycja będzie użytkowana w celu odprowadza-
nia  ścieków  bytowo-gospodarczych  z  gospodarstw  domowych  oraz  szkoły  podstawowej.
Planowane jest wykonanie ok. 15 przyłączy kanalizacyjnych,  docelowo ok. 30 budynków +
szkoła.  Zadanie  finansowane  jest ze  środków  z  tytułu  uzupełnienia  subwencji  ogólnej
z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji.  Wykonawcą jest
Zakład  Instalacji  Sanitarnych  Adam  Niedziałek  z  Czudca.  Wartość  inwestycji  wynosi
1.319.175,00 zł.

—  Realizowana jest budowa sieci wodociągowej w miejscowości Broniszów. W ramach przedmio-
towej inwestycji zostanie wykonane ok. 11 km sieci wodociągowej, co umożliwi podłączenie
ok. 72 gospodarstw domowych. Powstająca sieć wodociągowa zapewni zaopatrzenie w wodę
pozostałej  – tzw.  górnej części Broniszowa. W efekcie  cała  miejscowość Broniszów będzie
zwodociągowana.  Powstanie  pompownia  hydroforowa  podnosząca  ciśnienie  wody  w  sieci,
zapewniając  mieszkańcom  stały  przepływ  i  ciśnienie  wody  w  górnej  części  Broniszowa,
zlokalizowana w budynku wielofunkcyjnym w Broniszowie. Zastosowanych będzie 49 sztuk
hydrantów  pożarowych.  Zadanie  finansowane  jest  z  udziałem  środków  Europejskiego
Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach programu PROW na lata
2014  –  2020.  Wykonawcą  inwestycji  jest Zakład  Instalacyjno-Budowlany  Edward  Kwiek.
Wartość inwestycji – 1.882.068,30 zł w 100% dofinansowana, ponadto gmina odzyska również
VAT. Pan Wójt mówił o bardzo dobrej wodzie z wodociągu. Przekonywał do jej korzystania do
celów socjalno – bytowych w sposób ciągły, wówczas woda będzie idealna, natomiast do celów
gospodarczych,  podlewania,  itd.  namawiał  mieszkańców do korzystania  z  wody ze  swoich
wodociągów.  Mówił  o  pracach  nad  zwodociągowaniem  przysiółka  Jabłonna  w  Gliniku,
zwodociągowaniem miejscowości Nawsie, gdzie wyznaczone jest miejsce i podpisana umowa
na odwiert oraz uzupełnianiu wodociągu w Wielopolu Skrzyńskim, gdzie spółka wodna nie
wykonała inwestycji wodociągowej.
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—  Rozpoczęto  budowę  chodnika  o  długości  677  mb  wraz  z  oświetleniem  ulicznym  w  ilości
15 sztuk z  oprawami LED o mocy 69 W  w Wielopolu  Skrzyńskim  w kierunku Sikornika.
Planowany termin zakończenia prac przewiduje się na maj 2024 r. Inwestycja finansowana jest
ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych. Wykonawcą
jest Firma  Usługowo-Handlowa  Grzegorz  Ozga  z  Glinika.  Wartość  inwestycji  wynosi
2.085.702,58 zł.  Pan Wójt przypomniał,  że całość prac chodnikowych w Gminie Wielopole
Skrzyńskie przekracza 6,2 mln zł, z czego 5 mln zł pochodzi ze środków Rządowego Funduszu
Polski  Ład Program Inwestycji  Strategicznych  –  Edycja  II,  1.060.000 zł  –  dofinansowanie
przez Samorząd Województwa Podkarpackiego i udział własny Gminy Wielopole Skrzyńskie:
150 tys. zł.

—  Zakończono prace przy  budowie  odcinka  202  m  chodnika  przy  drodze  wojewódzkiej
w miejscowości Glinik. Odbiór nastąpił w ubiegłym tygodniu. Zadanie chodnikowe zrealizowa-
ne  zostało  w  ramach  wspólnego  finansowania  Województwa  Podkarpackiego  i  Gminy
Wielopole Skrzyńskie 50/50. Pan Wójt podziękował Marszałkowi Województwa Podkarpackie-
go i wszystkim, którzy Wójta wsparli w tym temacie. 

—  Został  wykonany  nowy  przyłącz  energetyczny  do  Szkoły  Podstawowej  im.  prof.  Karola
Olszewskiego w Broniszowie. Wykonanie nowego przyłącza o większej mocy podyktowane
jest rozbudową szkoły i montażem instalacji fotowoltaicznej o mocy 30 kW. Przyłącz wykonała
firma „Elmix” z Ropczyc na zlecenie PGE.

—  Został otwarty czwarty przetarg na remont drogi gminnej Brzeziny Rynek wraz z remontem
obiektu  mostowego.  Wszystkie  poprzednie  przetargi  przekraczały  kwotę,  jaką  mamy  na  tą
inwestycję  (506  tys.  zł,  z  czego  50%  dofinansowanie),  natomiast  w  ostatnim  przetargu
inwestycja  została  podzielona  na  dwa  zadania:  oddzielnie  przebudowa  drogi  i  oddzielnie
przebudowa mostu. Najniższą ofertę na część drogową złożyła firma Strabag na kwotę 445 tys.
zł,  natomiast na przebudowę mostu najniższą ofertę złożył Zakład Budowlano Melioracyjny
z Ropczyc na kwotę 37.635,00 zł.

—  Został  ogłoszony przetarg na ubezpieczenie majątku Gminy Wielopole Skrzyńskie.  Zadanie
zostało podzielone na trzy części. Otwarcie nastąpiło 27 listopada 2023 r.

—  W dniu 23 listopada  2023 r.  ogłoszono przetarg  na  „Przebudowę drogi  gminnej  107702R
Broniszów Dół Lasek w km 0+000 – 0+133 poprzez budowę chodnika, przejścia dla pieszych
oraz peronu przystankowego”. Zadanie zostało podzielone na część drogową i część dotyczącą
budowy oświetlenia ulicznego. Część drogowa zostanie rozstrzygnięta, natomiast oświetlenie
zostanie powtórzone, z uwagi na wysokie oferty.

—  W dniu 27 listopada 2023 r. ogłoszono drugi przetarg na rozbudowę i modernizację oświetlenia
ulicznego w miejscowości Nawsie i Wielopole Skrzyńskie. Otwarcie nastąpi 12 grudnia 2023 r.
Pierwszy przetarg został unieważniony ze względu na błędy we wzorze umowy.

—  Obchody 105 rocznicy odzyskania przez Polskę Niepodległości odbyły się w Brzezinach przed
Krzyżem Bohaterów  Powstania  Styczniowego.  Pan  Wójt  pochwalił  organizatorów  za
przygotowanie  uroczystości.  Podziękował  dyrektorowi  Szkoły Podstawowej Nr 1 im.  ppłka
Ludwika  Marszałka  „Zbroi  ”w  Brzezinach  i  nauczycielkom  tej  szkoły  za  zaangażowanie
i przygotowanie akademii.

—  Samorząd  Województwa  Podkarpackiego  po  raz  dziewiąty  realizuje  działania  w  ramach
kampanii  informacyjno  –  edukacyjnej  pn.  „Sadzenie  drzew  i  krzewów  miododajnych,
sposobem na ochronę bioróżnorodności  w województwie podkarpackim”.  Gmina Wielopole
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Skrzyńskie wzięła udział w tym działaniu. Na wyznaczonych działkach Szkoły Podstawowej
w Broniszowie zostały posadzone drzewka w ilości 30 sztuk.

—  W dniu 25 listopada 2023 r. w miejscowości Glinik została przeprowadzona akcja przez druhów
OSP pn.  „Strażaków  wspierajmy  –  elektrosprzęt  oddajmy”.  Strażacy  zebrali  ponad  5  ton
elektrośmieci.  W  dniu  2  grudnia 2023  r.  zostanie  przeprowadzona  zbiórka  elektrośmieci
w miejscowości Wielopole Skrzyńskie. Pan Wójt prosił mieszkańców o oddanie elektrośmieci,
za które OSP otrzyma środki na swoją działalność, a gmina zaoszczędzi na tym działaniu. 

                                                                                  
5.  Zapytania dotyczące informacji przedstawionych przez Wójta Gminy.

Pani Beata Wiśniewska – radna, sołtys sołectwa Brzeziny pytała czy w budżecie znajdą się
pieniądze  na  projektowanie  wodociągu  w  Brzezinach  oraz  jakie  warunki  trzeba  spełnić,  aby
pracownicy PSZOK przyjechali i wypompowali szambo. 

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie zapewnił, że działania w kierunku
projektowania  wodociągu  w  Brzezinach  zostaną  podjęte,  bo  gmina  ma  jeszcze  środki,  jakie
otrzymała z budżetu państwa na wyrównanie dysproporcji w zakresie wodociągów i kanalizacji
sanitarnej. Mówił, aby przedstawić najpilniejsze potrzeby w tym temacie. Zasygnalizował podjęcie
działań w terenie, gdzie studnie zasilają remizę, kilkanaście domów i były ośrodek zdrowia. Mówił
także  o  zaplanowaniu  ewentualnych  odwiertów  na  Pogwizdowie  w  Paśmie  Klonowej  Góry.
Natomiast w temacie wypompowania szamba, Pan Wójt poinformował, że wystarczy zadzwonić do
oczyszczalni ścieków i się umówić na odbiór ścieków. Poinformował o kosztach, które nie uległy
zmianie – 50 zł za m3 + dojazd 2,50 zł za kilometr w jedną i drugą stronę.

Radna Pani Beata Wiśniewska na swoim przykładzie podała, że czeka już przeszło miesiąc
czasu na wywóz szamba, ponieważ pracownicy oczyszczalni ścieków stwierdzili, że w danej chwili
nie mają możliwości zrzutu i nie przyjmą ścieków.

Pan Wójt wskazał, aby zadzwonić jeszcze raz. Mówił, że mógł nastąpić taki czas, że na
zbiorniku mieli szambo niezbyt dobre, wtedy dozują go powoli, aż go zmieszają ze ściekami, które
przychodzą na bieżąco.  

Pan Łukasz Dziok – Zastępca Wójta dodał, że oczyszczalnia w Wielopolu Skrzyńskim jest
małą oczyszczalnią i trzeba ją rozbudować. Zbiornik ścieków dowożonych ma swoją pojemność,
dlatego może się zdarzyć po raz kolejny, że nie będzie możliwości zrzutu ścieków, bo zbiornik jest
pełny,  ileś  osób  jest  w  kolejce  i  pracownicy  oczyszczalni  nie  zrzucą  tych  ścieków  w  ilości
ponadmiarowej,  bo  zniszczą  sobie  złoża.  Dlatego  przekonywał  do  inwestowania  w  budowę
kanalizacji, bo dowożenie ścieków jest rozwiązaniem zastępczym, a tym prawidłowym rozwiąza-
niem jest podłączenie do sieci kanalizacji sanitarnej i w tym temacie działamy.
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6. Interpelacje i zapytania radnych.

Pisemną interpelację  w imieniu siedmiu radnych złożyła radna Pani  Beata Wiśniewska
i prosiła Pana Przewodniczącego o jej odczytanie.

Pan  Sławomir  Górski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  złożoną  interpelację
w temacie uzyskanych przez Gminę Wielopole Skrzyńskie dochodów, w związku ze sprzedażą
preferencyjnego węgla prowadzoną w 2022 i 2023 roku dla uprawnionych gospodarstw domowych,
a następnie przekazał ją Wójtowi Gminy Wielopole Skrzyńskie. 

7. Wnioski i sprawy różne.

Pani Beata Wiśniewska – radna, sołtys sołectwa Brzeziny w imieniu mieszkańców Rzek
pytała czy jest zakończona dokumentacja i kiedy droga będzie brana do utwardzenia.

Pan Zbigniew Gąsior – radny z Brzezin zasugerował, aby zwrócić uwagę wykonawcom,
którzy uszarstniają drogi o wyregulowanie sprzętu, bo materiał uszarstniający zamiast być na całej
drodze jest tylko na środku.

Pan Janusz Misiora – radny, sołtys sołectwa Wielopole Skrzyńskie pytał czy będą podjęte
działania do problemów zasygnalizowanych przez panią dyrektor GOKiW, dotyczących głównie
instalacji elektrycznej i czy Pan Wójt znajdzie środki na ten cel.

Pan Marek Tęczar – Wójt Gminy Wielopole Skrzyńskie przedstawił powody, dla których
opracowanie  dokumentacji  na  drogę  Brzeziny  Rzeki  trwało  trochę  dłużej:  uporządkowanie
własności gruntów, pozyskanie gruntów na poszerzenie i ustanowienie pasa drogowego w ciągu
całej  długości  drogi,  kwestie  przekazania  działek  i  problemy w księgach wieczystych,  choroby
właścicieli działek – nie przychodzili na podpisanie aktów notarialnych, postawienie słupów przez
Voice Net w pasie drogowym. To wszystko trwało. W tym momencie dokumentacja jest  pełna,
złożona do Zespołu Uzgodnienia Dokumentacji w Starostwie Powiatowym. Po tych uzgodnieniach,
które mogą trwać ok. tydzień czasu będzie procedura ZRID ok. 3 miesiące. Pan Wójt mówił, że
postara się to przyspieszyć i na przełomie stycznia/lutego powinniśmy dostać ZRID, po jego upra-
womocnieniu  mamy pozwolenie  na  realizację  inwestycji  drogowej  i  możemy przystępować do
działań. Poinformował, że droga może kosztować ok. 2,5 – 3 mln zł i takie środki trzeba pozyskać z
zewnątrz. Wyjaśnił, że tej drogi nie będziemy przebudowywać ze środków Polskiego Ładu, dlatego
że chcemy wykonać dużo krótkich odcinków dróg, które nie mają żadnych szans na dofinansowanie
w programach drogowych. Podobnie jak to ma miejsce w Nawsiu. Droga ta ma szanse na punkty
w jakimś naborze, pod warunkiem, że będą one realizowane. Gdyby były takie środki to jest to do
wykonania w 2024 r. W zakresie odśnieżania i uszarstniania dróg, Pan Wójt prosił, aby dać szanse
wykazać się wykonawcom, bowiem część z nich świadczy usługi dla gminy po raz pierwszy. Prosił
również, aby docenić tych ludzi, którzy wstają rano i odśnieżają drogi i chodniki. Zapewnił, że
drogowiec zwróci uwagę wszystkim operatorom. Zasygnalizował ponadto, że mogą być jeszcze
opóźnienia  w odśnieżaniu,  bo  w  dwóch  obszarach  nie  ma  jeszcze  wyłonionych  wykonawców.
Poinformował,  że  na  swoim  facebooku  udostępnił  telefony  do  poszczególnych  wykonawców
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odśnieżających dane obszary. W temacie Domu Kultury, Pan Wójt zadeklarował, że będzie robił
wszystko, a przynajmniej te najważniejsze rzeczy, o które prosi pani dyrektor, żeby nie doszło do
zamknięcia Domu Kultury, w związku z pewnymi niedociągnięciami przez lata. Zwrócił uwagę na
to, że GOKiW dopomina się jeszcze o środki na ten rok. Zaznaczył, że trzeba myśleć o komplekso-
wej  dokumentacji  związanej  z  przebudową  budynku  GOKiW.  Mówił,  że  sytuacja  ogólnie
w samorządach jest zła, nie tylko u nas. Podał przykład Gminy Tuszów Narodowy. Zasygnalizował
również, aby poświęcić komisję na zastanowienie się nad funkcjonowaniem Domu Kultury i jego
filii.      

8. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.

Pan Sławomir Górski – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  przyjęcie
protokołu z  obrad  L  Nadzwyczajnej  Sesji  Rady  Gminy  w  Wielopolu  Skrzyńskim  z  dnia
12 października 2023 r. Niniejszy protokół został przyjęty przy:

―  10 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  1 głosie – „wstrzymującym się”
przy 11 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (10):
Sławomir  Górski,  Wiesław  Janowski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala, Janusz  Misiora,

Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba.
Głosy wstrzymujące się (1):
Zbigniew Gąsior.
Nieobecni (5):                                                                                                                        
Zofia Bieszczad, Krzysztof Majchrowicz, Beata Wiśniewska, Maria Żywot. 

Kolejno  Pan Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu
z obrad LI Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim z dnia 27 października 2023 r.  Niniejszy
protokół został przyjęty jednogłośnie przy:

―  11 głosach – „za”
―  0 głosach – „przeciw”
―  0 głosach – „wstrzymujących się”
przy 11 radnych obecnych podczas głosowania.
Wyniki imienne:
Głosy za (11):
Zbigniew Gąsior,  Sławomir  Górski,  Wiesław Janowski,  Janusz  Kipa,  Tadeusz  Kopala,

Janusz Misiora, Tadeusz Opoń, Rafał Panocha, Piotr Siuśko, Krzysztof Traciak, Piotr Zięba.
Nieobecni (5):                                                                                                                        
Zofia Bieszczad, Krzysztof Majchrowicz, Beata Wiśniewska, Maria Żywot. 
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9. Zamknięcie sesji.

Pan  Sławomir Górski  –  Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział
w sesji i dokonał zamknięcia LII Sesji Rady Gminy w Wielopolu Skrzyńskim. Sesja trwała do godz.
1320.  Integralną  część  protokołu  stanowi  nagranie  z  obrad  sesji  zapisane  na  płycie  DVD  oraz
udostępnione  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na  stronie  internetowej  Gminy  Wielopole
Skrzyńskie pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=WAoD2GWvv5c

                                                                                                     

Protokołowała:                                                           Przewodniczący Rady Gminy

mgr Beata Ozga                                                                 mgr Sławomir Górski
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